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“Discotheek Dieka in Markelo. Ongetwijfeld is er veel 
geschiedenis geschreven, maar of dat allemaal 
politiek-correct was valt te betwijfelen. Zelf ben ik hier 
nog nooit geweest. Althans, niet in de functie van 
wethouder. Maar het was een mooie nieuwe 
kennismaking met de dansvloer in Markelo met als 
decor een groot zwart doek waarin een sterrenhemel 
was geplakt. Kijkend naar de sterren gingen we het 
hebben over belangrijke ruimtelijke ontwikkelingen. 
 
Omgevingsvisie Overijssel 
Niet elke gemeente was bestuurlijk vertegenwoordigd, 
al was er dit keer vanwege het ‘open platform’ 
opvallend veel aandacht van raadsleden uit onze 
gemeenten. Na wat formaliteiten hebben we onder 
leiding van Jan Martin van Rees een goede discussie 
gehad. De aftrap werd verzorgd door Monique van 
Haaf over de Omgevingsvisie: “We moeten het samen 
doen’’. De Staten hebben haar gevraagd om goed met 
gemeenten op te trekken en onze rol in het ruimtelijk 
domein te respecteren.  
 
Provinciaal Programma Landelijk Gebied 
Samen was ook het credo toen gedeputeerde Gert-Harm ten Bolscher en Brendan McCarthy ons 
meenamen in de houtskoolschets van het Provinciaal Programma Landelijk Gebied. En niet 1x, maar 
zelfs 3x SAMEN zo kregen we te horen. Naast de veelgehoorde doelen, wil de provincie (gelukkig) 
ook met ons werken aan een sterk sociaal-economisch platteland. 
 

Wat mij nog bezighoudt na de sessie zijn toch de fraaie 
slogans zoals: bodem en water zijn sturend. Elke keer 
als ik het hoor vraag ik me af wat dat gaat inhouden 
voor onze gemeenten en onze buitengebieden. Wat is 
het exact en hoe moeten we het bereiken? En terwijl ik 
dit schrijf zit ik in de Sinterklaasgedichten-mood ”De 
doelen stel je nog zo snel, maar ze halen, lukt dat 
wel?”. 
 



Vanuit de wat kleinere gemeenten in Overijssel denk ik dat we daarbij ook worstelen met voldoende 
capaciteit om deze vraagstukken goed bij te benen. Hoe komen we aan goed en voldoende personeel 
voor bijvoorbeeld de transities in ons buitengebied? Allemaal vragen die - als we de komende tijd de 
kleurstiften erbij pakken en de houtskoolschets verder gaan inkleuren - van antwoorden worden 
voorzien. Dat het vraagstuk om een nieuwe en andere aanpak vraagt, dat is duidelijk. Om maar af te 
sluiten met de woorden van Brendan McCarthy: ‘’als je blijft doen wat je al deed, krijg je wat je al 
kreeg….. ” 
 


